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 Referat fra styremøte 3/12-18   
 

Tilstede: Trond Heimdal   Styreleder 
  Asbjørn Flatås    Nestleder 
  Karin Enodd    Sekretær 
  Eva Kinn    Styremedlem 
  Rolf Kulseth    Styremedlem 
 
 
Punkt 1 Godkjenning og signering av protokoll fra styremøte 25/10-18. 
  Protokollen godkjent og signert. 
  Godkjenning og signering av protokoll fra ekstraordinært styremøte 22/11-18. 
  Protokollen godkjent og signert. 
 
Punkt 2 Budsjett 

Pr. 26/11: Disponible midler: Kr. 1.174.803,- 
Den økonomiske situasjonen tatt til etterretning. 
 
Vedlikeholdsplan  
Ingen aktiviteter ihht Vedlikeholdsplanen utført i perioden. 
 
HMS-aktiviteter utført i siste periode 
6/11: Hunder og katter.      

To tilfeller av hundeurin avdekket i foajeen. 
Beboerne gjøres nok en gang oppmerksom på problemet med hundeurin 
i foajeen og at dette må unngås. Oppfordrer til at besøkende med hund, 
gjøres oppmerksom på problemstillingen! 

6/11: Lekeplass månedlig tilstandskontroll.  Ingen avvik. 
21/11: 21 – 22/11 ble det gjennomført Næringsservice i bygget.  

Næringsservice er en årlig kontroll på strøm i fellesanlegg og 
hovedtavlen.  
Avvik blir fulgt opp. Se sak 25/2018. 
 

Punkt 3 Info fra arbeidsgrupper 
Ingen aktive arbeidsgrupper for tiden. 
 

Punkt 4 Løpende saker 
 
Sak 20/2018 Korrigering av retningslinjer for installasjon og bruk av   
  ladestasjoner i felles garasjeanlegg i Bergheim Amfi. 
  Styret har hatt møte med jurist i Tobb om fortolking av avklaringspunkter. 

Følgende vedtak om korrigering i tidligere retningslinjer ble gjort med  
1 stemme mot og 1 blank stemme: 

  Kostnad fastsettes av styret i Bergheim Amfi som et beløp pr måned til  
  dekning av strømforbruk og andre drifts og vedlikeholdskostnader  
  knyttet til ladepunktet og dets infrastruktur. Beløpet kan endres på 3 måneders 
  varsel.  En andel av beløpet settes på egen konto for dekning av periodisk og 
  det til enhver tid nødvendige felles vedlikehold av ladepunkter med tilhørende 
  infrastruktur. Betaling innkreves av forretningsfører. 
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Protokolltilførsel fra Asbjørn Flatås som stemte imot ovenstående vedtak: 
 

Høsten 2016 kontaterte styret at Sameiets elanlegg ikke hadde tilstrekkelig 
kapasitet til å tillate alle sameiere (av hensyn til likhetsprinsippet) å etablere 
ladestasjoner for egen regning i tilknytning til egen parkeringsplass i 
parkeringskjeller. NTE Elektro tilbød imidlertid å installere 
lastbalanseringsutstyr som ville gi flere sameiere en slik mulighet uten at dette 
ville gå ut over verken forsyningssikkerheten elller den alminnelige 
sikkerheten for skade på elanlegget. Styret ga NTE tillatelse til dette under den 
absolutte forutsetning at opplegget i sin helhet skulle administreres av NTE og 
betales av de sameiere som ønsket ladestasjoner, og uten at Sameiet skulle 
være part i noe avtaleforhold eller ha noe administrativt ansvar. Opplegget 
skulle derved ikke medføre økonomiske belastninger på Sameiet av noen art. 

 
Som det fremgår av dagens styrevedtak anser jeg dette å være i strid med de 
krav som var lagt til grunn for tillatelsen som ble gitt til NTE, da vedtaket vil 
medføre adminstrative oppgaver for Sameiet med dertil hørende kostnader 
knyttet til innkreving av penger, tekninsk vedlikehold m.v. 

 
Videre anser jeg vedtaket være i strid med § 1 i Sameiets vedtekter, da 
etablering av ladestasjoner ikke kan ansees som en oppgave av felles interesse 
for alle sameierne, da det kun berører et begrenset antall sameiere. 

 
Fra 01.01.2018 ble det vedtatt en ny Eierseksjonslov som representerer en 
betydelig endring i forhold til tidligere lov. Blant annet er styrets 
beslutningområde vesentlig redusert i forhold til tidligere. Dette fører etter mitt 
skjønn til at dagens vedtak faller utenfor styrets beslutnings-myndighet og 
representerer derfor et brudd på Eierseksjonslovens § 58, 1. ledd, jfr. § 49, §50 
og § 51.   

 
Selv om ladestasjonene både ved installasjon og bruk skal bekostes av de 
sameiere som  ønsker å etablere slike, er det lite trolig at dette vil skje uten at 
Sameiet blir kostnadsmessig berøret. I den grad dette vil skje, representerer 
vedtaket et brudd på Eierseksjonslovens § 58, 2 ledd, jfr. § 40. 

 
Under behandling av saken og den etterfølgende avstemming har Styret ikke 
tatt hensyn til § 5.8 i Vedtektene eller Eierseksjonslovens § 59 som gjelder 
bestemmelser om inhablitet.  

 
 
Punkt 5 Nye saker til behandling 
 
Sak 25/2018 Næringsservice 

NTE Elektro har gjennomført Næringsservice i bygget. Dette er en årlig 
kontroll på strøm i fellesanlegget. Det er avholdt eget møte med NTE Elektro, 
for gjennomgang av rapporten ifm planlegging og utbedring av avvikene. 
Vedtak: Saken følges opp til alle avvik er utbedret. 
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Punkt 6 Styremedlemmers plikter, ansvar og rettigheter 
- Lov om eierseksjoner (eierseksjonsloven)  
- Gjennomgang av forsikringer. 
- Evaluering av forretningsførers plikter, ansvar og 

rettigheter. 
- GDPR. 

 
Punkt 7 Diverse 

- Julegløgg serveres 11. desember kl. 17 i mesaninen. 
- Mottatt brev fra beboer om sjenerende byggestøy.  

Styret minner om at vi er hverandres bomiljø, noe vi alle 
bidrar positivt til gjennom blant annet ved å unngå 
unødig støy tidlig morgen/sene kvelder/helge- og 
høytidsdager. 

 
Punkt 8  Sameiets hjemmeside 
   Saken om bomiljø og unødig støy settes opp på hjemmesiden. 
 
Neste styremøte, 29. januar. 
 
Trondheim, 3. desember 2018  
 
 
_________________________    __________________________ 
      Trond Heimdal      Asbjørn Flatås 
          Styreleder       Nestleder 
 
 
_________________________    __________________________ 
 Eva Kinn       Rolf Kulseth 
 Styremedlem       Styremedlem 
 
 
_________________________ 
 Karin Enodd 

Sekretær  


